
Beste Beverenaar

Een nieuw schooljaar is begonnen. 
Ook in de beroepssectoren en in de 
haven worden de laatste maanden 
van het jaar afgewerkt. Veel economi-
sche voorspoed is daar spijtig genoeg 
nog niet uitgekomen. Niet dat dit het 
feestgedruis tijdens de zomermaan-
den tegengehouden heeft. Zo waren 
er de Beverse Feesten, de verschillen-
de jaarmarkten in de deelgemeenten 
of Meilsen Koers. Wij genoten ervan, 
u ook? 

Het najaar brengt opnieuw veel denk-
werk. Op lokaal politiek vlak werken 
we in twee bijeenkomsten rond bran-
dend actuele thema’s. We debatteren 
daarover met enkele toppers uit onze 
partij. We bekijken welke thema’s in 
onze gemeente nog verder uitgediept 
moeten worden. Dat met het oog op 
het meerjarenbeleid en de nieuwe 
trends rondom ons. 

Kortom, het wordt een boeiende tijd 
waarbij we ook uitkijken naar uw 
mening. Kom dus zeker naar ons toe. 
Tijdens een evenement, op een van 
de vele markten of gewoon meteen 
via onze online kanalen. Want wij zijn 
er voor u.

En laat de nazomerdagen nog maar 
even op het menu staan.

Met genegen groet,

Els Verheyen,
voorzitter 

N-VA Beveren 

Duurzaam Toekomstplan voor Hof Ter Saksen

Er wordt volop gewerkt aan de binneninrichting van Hof Ter Saksen. “In het park 
werd een brug vervangen en de slotgracht werd volledig versterkt. Ook de tuin is 
vrijgemaakt en kan opnieuw ingericht worden”, vertelt schepen Boudewijn Vlegels.

Bebossing
Dankzij het ruimtelijk uitvoeringsplan beschermen we ook de grote omgeving. We 
realiseren een belangrijke uitbereiding van het domein door 36.000 vierkante meter 
landbouwgrond naar bosgrond om te zetten. MLSO (Maatschappij Linker Schelde 
Oever) financiert de bebossing van die oppervlakte. 

Verdere uitbereiding
Dankzij het RUP is verdere uitbreiding mogelijk. De beschermde oppervlakte van het 
domein en omgeving bedraagt na de goedkeuring van het RUP meer dan 23 hectare. 
Het is ook mogelijk om een groene-overloop parking aan te leggen op de plaats van de 
huidige hondenweide. We bekijken hoe we de drie kasteelgebieden (Hof ter Saksen, Hof 
ter Welle en Cortewalle) beter en  groener met elkaar kunnen verbinden.

Boudewijn Vlegels, 
schepen voor Ruimtelijke 
ordening, Erfgoed en Hof 
ter Saksen.

Op 28 augustus zaten de besturen van N-VA Beveren, N-VA Kruibeke en N-VA Zwijndrecht – 
Burcht samen. We leerden elkaar beter kennen, bespraken gemeenschappelijke doelstellingen 
en verkenden hoe we kunnen samenwerken in het geval van een fusie. Het was een leerrijke 
avond.

Netwerkmoment

Kennismaken? 
Scan de qr-code en op onze website ziet u wie zijn

Beveren
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N-VA Jongerenwerking 

Jong N-VA Beveren 
zomerde
Was u aanwezig op de zomerfesti-
viteiten? Dan genoot ook u van de 
professionele bediening door de be-
stuursleden van Jong N-VA Beveren. 
Zij hielpen onder meer op evene-
menten zoals Vlaanderen Zingt in 
Beveren en de Dijkfeesten in Kallo. 

Jong N-VA op bezoek in nieuw gemeentehuis van Beveren

Jonge leeuw in de politiek
Gespreksavond met nationaal 
voorzitter Jong N-VA Jeroen 
Bergers 

13 oktober om 19 uur
Hof Ter Welle in Beveren

Gratis, iedereen is welkom. 
We organiseren het evenement 
in samenwerking met Jong 
N-VA Waasland.

Jong N-VA Waasland Tourt
Jong N-VA Waasland bezocht al het stadhuis van Sint-Niklaas. 
Nu was het gemeentehuis van de gemeente Beveren aan de beurt. 
Een enthousiaste groep waaronder ook jongeren van Beveren, 
verzamelde zich op 1 september voor een interessante rond-
leiding. De rondleiding werd geleid door schepen Ingeborg de 
Meulemeester. 

Een echte eyecatcher
Het gemeentehuis van Beveren is een ware eyecatcher in de 
gemeente, niet alleen vanwege zijn eigentijdse architectuur, maar 
ook omdat het uitblinkt in duurzaamheid en milieuvriendelijk-
heid. Tijdens de rondleiding vertelde Ingeborg ons enthousiast 
over de innovatieve bouwmethoden en materialen die gebruikt 
werden om het gebouw zo ecologisch mogelijk te maken. 

Wist u dat er groene daken zijn?
Wist u dat de vloer is gemaakt van afvalhout? Wist u dat het 

tapijt is gemaakt van gerecycleerde petflessen? 

Een huis voor de gemeenschap
“Tijdens de rondleiding werd duidelijk dat het gemeentehuis 
van Beveren meer is dan alleen een administratief centrum. Het 
is een plaats waar verschillende diensten samenkomen om de 
gemeenschap te bedienen”, vertelt Caro Stuer. Zij is verantwoor-
delijk voor de jongerenwerking en sociale media.

Het parkgebied tussen Melsele en Cortewalle wordt een ruime en aantrekkelijke 
zone voor recreatie. Ideaal om uw vrije tijd door te brengen.  

Onze uitgangspunten:
•    We maken het gebied toegankelijk voor fi etsers en voetgangers. 

•    We zetten in op de landschappelijke ontwikkeling.

•    We herwaarderen enkele goed gelegen waardevolle gebouwen. Ze zijn een aanvulling 
op de beleving van het park.  

•    Dankzij een effi ciëntere waterhuishouding bieden we een oplossing voor de aanwezige 
overstromingsgevoelige zones in de aangrenzende woonwijk.

•    Het waardevolle aanwezige gevoel van ruimte en openheid behouden we. 

Extra bossen en vergroening
“We planten bossen aan op gronden die onlangs in het bezit van de gemeente kwamen. Dat is mooi om in te vertoeven en het zorgt 
ook voor verkoeling tijdens warme zomers. Ook de rand van het park pakken we aan waardoor de overgang tussen wonen en parkge-
bied vergroent. Dat is fijn voor de omwonenden”, besluit schepen Boudewijn Vlegels.

Parkgebied tussen Melsele en Cortewalle beschermd en aantrekkelijker

Boudewijn Vlegels, 
schepen voor Stedenbouw 

en Ruimtelijke ordening

beveren@n-va.be



Digipunten

Dominique Tielemans
bestuurslid en lid van raad 
van bestuur Interwaas

Ingeborg De Meulemeester
schepen van ICT en 

Bibliotheken

Heropleving Warande Shopping

Na jaren van juridische strijd wordt het winkelgebied Warande 
in het centrum van Beveren eindelijk heraangelegd. 

Een moeilijke start
“Het akkoord tussen de gemeente en de private eigenaars van 
Warande is historisch te noemen. Warande Shopping had bij de 
opening te kampen met bouwtechnische problemen. Dat leidde tot 
klachten van bewoners en handelaars. De gemeente kon geen her-
stellingen uitvoeren omdat Warande Shopping privaat domein is. 
Nu is er eindelijk overeenstemming bereikt waardoor die proble-
men tot het verleden behoren”, aldus schepen Filip Kegels.

Duurzame kleding
Daarnaast opende C&A een nieuwe winkel in Warande Shopping, 
met een focus op betaalbare maar duurzame kleding. Dat past 
in hun strategie om het winkelnetwerk te moderniseren en uit te 
breiden. 

Hogere bezettingsgraad
Bovendien openden er vier nieuwe winkels in de winkelwandel-
straat Warande, waaronder JBC, CKS, en Mayerline van de Claes 
Retail Group. De heraanleg van de straat en de opfrissing van de 
gevels staan gepland om het winkelgebied nieuw leven in te blazen. 
Er zijn ook gesprekken met potentiële nieuwe winkels om de leeg-
staande panden te vullen en de bezettingsgraad te verhogen.

Digitale vragen
Inwoners komen dagelijks naar het Sociaal Huis en de 
bibliotheek met vragen over digitale toepassingen. Helaas 
ontbreekt het soms aan tijd of aan expertise om iedereen 
te ondersteunen. “Daarom nemen we deel aan het Digi-
bank Interwaasproject”, vertelt Dominique Tielens. Zij is 
lid van de raad van bestuur van Interwaas.

Digipunt
Een digipunt is gratis en u moet zich niet vooraf aanmel-
den. U krijgt er heldere antwoorden op elke vraag. Als u 
vragen heeft over overheidswebsites, wordt aangeraden 
uw e-ID en pincode mee te brengen. Uw bankkaart en 
kaartlezer zijn nodig voor vragen met betrekking tot 
bankverrichtingen.

Praktisch
Het Digipunt Beveren vindt u in de bibliotheek van Be-
veren, Gravenplein 3. U kan er elke tweede woensdag van 
de maand tussen 9 en 12 uur terecht met uw vragen. Het 
Digipunt Kieldrecht vindt u in de bibliotheek van Kield-
recht, Molenstraat 30. Daar kan u elke vierde woensdag 
van de maand tussen 14 en 17 uur terecht.

Digihelden Gezocht
“Als u anderen wil helpen met hun digitale vragen en 
zich graag inzet voor een dankbaar publiek, kunt u zich 
melden bij Interwaas of de Bib”,  besluit schepen Ingeborg 
De Meulemeester.

Warande Shopping en de aangrenzende 
winkelwandelstraat krijgen een nieuwe 
impuls met vernieuwingen en nieuwe 
winkels. Dat vergroot de aantrekkelijkheid 
voor zowel bewoners als bezoekers”, besluit 
schepen van Lokale Economie Filip Kegels.

www.n-va.be/beveren



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


